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VERSLAG 
VERGADERING COMMISSIE 3  

van dinsdag 10 december 2019 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Persegael Kurt  - voorzitter 
Anaf Hannes, El Yakhloufi Achraf, Nietvelt Ludwig, De Busser Koen, Dierckx Jeff, Grooten Eddy, Janssen Kevin,  
Roes Peter, Voordeckers Bart, Schafraet Wout - raadsleden 
Wittebolle Astrid, Van Otten Jan - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd:, Vos Eric - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Luc Debondt - raadslid in vervanging van Vos Eric, 
Marc Machielsen – milieudienst, 
Eric Pelckmans – dienst Financiën, 
Stijn Bohez – vzw Jeugdhuis, 
Stan Van Hees – dienst jeugd, 
Niels Van Mechelen – sportdienst, 
 
Publiek. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Samenwerkingsovereenkomst voor uitvoering project LIFE Nardus & Limosa 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Marc Machielsen toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vindt het interessante dingen en is blij met een andere methodiek dan plaggen. Hij is benieuwd 
welke effecten het zal teweeg brengen voor het waterhuishouden. 
Wout Schafraet verwijst naar de aankoop van 50 ha grond en vraagt waar dat deze gelegen is. 

Bedoeling is om dit aan te kopen binnen het Turnhouts Vennengebied waar zich een oppurtinitait zal 
voordoen. Dit op het budget van Natuurpunt. 

Vanuit het publiek wordt gevraagd in hoeverre de omliggende landbouwers betrokken worden. 
Er is nog geen overleg met de landbouwers geweest. 
Bedoeling is om dit alles samen te doen. Landbouwers zullen op termijn van tactiek moeten veranderen.  

 
AV vzw Kinderopvang 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Jan Van Otten toelichting bij dit punt. 
Wout Schafraet vraagt waarom niet geopteerd werd voor extra plaatsen bij Slabbers &  C°. 

We zullen blijven inschrijven op de rondes die door Kind en Gezin worden uitgeschreven. Eens hiervan 
een goedkeuring (maar dat is al heel lang geleden) kan men beroep doen op subsidies. 
Hannes Anaf voegt er aan toe dat het een moeilijk systeem is en niemand helder vindt. 
Schepen Jan Van Otten verduidelijkt dat telkens men inschrijft op een oproep het tevens een signaal is 
dat er plaatsen tekort zijn. 
Op Niefhout komt er een occasionele kinderopvang. 

Eddy Grooten heeft vastgesteld dat het vernieuwen van het sanitair in de Druivenstraat niet in het 
renovatiedossier  werd opgenomen. 

Dat is inderdaad zo, maar zal nog gebeuren. 
Eddy Grooten vraagt wat de kostprijs zal zijn. 

Deze wordt geraamd op 30 à 40.000 euro. 
Vanuit het publiek wordt verwezen naar het systeem van allerlei activiteiten op de plaats van de kinderopvang en 
men vraagt of de organisatie van dergelijke activiteiten door de verenigingen wordt opgenomen of door de Stad. 
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Bedoeling is om dit in samenwerking met de Turnhoutse verenigingen te doen. 
Vanuit de pers wordt opgemerkt dat dit in Turnhout al eens gedaan werd maar uiteindelijk stop gezet werd en 
men vraagt zich af of het nu dan wel zou lukken. 

Men wil hiervoor het Scandinavisch model gaan hanteren. 
Wat werd er dan geleerd tegenover vroeger. 

Geen idee. Is ook al lang geleden. 
Luc Debondt is van mening dat het geen te log project mag worden. Daarenboven gaat het over diverse plaatsen 
wat met zich meebrengt dat men ook veel materiaal en begeleiders zal nodig hebben. 
Hannes Anaf meldt dat er ook een nieuw decraat komt in Vlaanderen. Het zal dus ook uitkijken worden naar 
andere steden. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Eric Pelckmans toelichting over het financiële. 
 
Convenant Jeugdhuis Wollewei 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Stijn Bohez toelichting bij dit punt.. 
 
Budget 2020 Eva Jep vzw 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Stan Van Hees toelichting bij dit punt. 
 
Gebruikersreglementen Sporthal Stadspark, Minigolf Stadspark, Sportpark Sporthoeve en het 
Multifunctioneel Stadion Stadspark 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Niels Van Mechelen toelichting bij dit punt. 
Voorzitter Kurt Persegael verwijst naar overnachtingen en vraagt in welke gebouwen met dit wil voorzien. 

Het gaat over overnachtingen in tenten. 
Vanuit het publiek merkt men op dat het reglement moet ondertekend worden voor kennisname en men vraagt 
zich af dat dit ‘goedkeuring’ moet zijn. 

Inderdaad, in het reglement staat het juist genoteerd (namelijk goedkeuring). 
 
Vastgoedoverdrachten voor algemeen nut en samenwerkingsovereenkomst met White Star en Technico 
Voetbal ikv het project sportterreinen Waterheide 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Niels Van Mechelen toelichting bij dit punt. 
Verwijzend naar het gebruik van de velden door recreatieve ploegen vraagt Peter Roes of dit met die ploegen is 
afgesproken. 

Ja. 
Voorzitter Kurt Persegael vraagt of deze ook op het A-veld mogen spelen. 

Dit is nog niet afgesproken. 
Luc Debondt vraagt of White Star en Technico weten wanneer recreatieve clubs de velden nodig hebben. 

Dat is geweten. 
Kurt Persegael vraagt of het kunstgras met kurk zal worden. 

Er is gekozen voor kunstgras met kurk. 
Ludwig Nietvelt merkt op dat het financieel plan van White Star vorm heeft gekregen maar is van mening dat het 
toch op een korte termijn allemaal moet gerealiseerd worden. Hij stelt zich toch de vraag dat de club zich hierdoor 
niet in moeilijkheden kan brengen. 

De club zou wat werkingsmiddelen hebben en maakt zich sterk dat het allemaal gaat lukken. Tenslotte 
zijn ze ook al vier jaar aan dit project aan het werk. 

Ludwig Nietveld zou graag ook het financieel plan willen krijgen. 
Peter Roes verwijst naar de ppt waar staat onder de titel ‘vastgoedoperaties voor algemeen nut’ voor  het perceel 
in stadseigendom gelegen ‘Oude Dijk’ dit ‘Schorvoortberg’ moet zijn. 

Bij navraag bij de dienst Patrimonium is ‘Oude dijk’ het officiële adres. 
Schepen Astrid Wittebolle dankt iedereen die aan dit dossier heeft meegewerkt. Het is tenslotte belangrijk zowel 
voor de Stad als voor de clubs. 
 
 
 
Budget 2020 en Meerjarenplanning 2020 – 2025 met betrekking tot de diensten van deze commissie 
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Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven schepen Astrid Wittebolle en schepen Jan Van Otten toelichting bij 
dit punt. 
Schepen Astrid Wittebolle verduidelijkt dat dit een plan is en de uitwerking nog niet voor alles uitgewerkt is. Maar 
alles zal geregeld op de commissie worden gebracht. 
Wout Schafraet verwijst naar de verenigde commissie waar hij gevraagd had naar de toelagen en verwezen werd 
naar deze commissie. 

De Scholenconvenant wordt op een nieuwe leest geschoeid en B-planet moet nog verder uitgewerkt 
worden. 

Wout Schafraet verwijst naar de 60.000 euro voor Stadsbossen en vraagt of al geweten is waar juist. 
Neen, zo iets kan soms vrij plots komen. 

Wout Schafraet vraagt of de compensatiebossen ook in dit bedrag zijn verwerkt. 
Neen. 

Luc Debondt vraagt of er al een oplossing is voor het knuppelpad en de bomen langs de spoorweg tussen 
Sperwerstraat en Jef Buyckxstraat. 

Het knuppelpad is weg (of men ier alleszins mee bezig het weg te halen) zodat het moeras terug open 
komt. 
Voor de bomen langs het spoor werd aan Inrabel gevraagd om deze te snoeien. 

Verwijzend naar de geplande renovatie van de kopse kanten van de hangar in het Raadsherenpark merkt de 
pers op dat het weer wachten wordt tot 2023 en dit in het verleden ook al wel in begrotingen hebben gestaan, 
maar nooit werd uitgevoerd. 

Bedoeling is om dit wel degelijk uit te voeren. 
Vanuit het publiek merkt men op dat in een verslag van de Sportaad stond dat de nieuwe sporthal voorzien wordt 
in het Stadspark. Men vraagt met aandrang om van het Stadspark af te blijven. 

De plaats moet nog onderzocht worden en nadien zal dit in de commissie komen. 
Wout Schafraet vraagt wat de basis is voor de toewijzing van convenanten. 

Vroeger was de basis  de regelgeving van Vlaanderen, nu niet meer.  
Vroeger was het ook voor zes jaar, nu voor drie jaar. 
Vorige legislatuur werd met de oefening gestart om criteria op te stellen door de convenatspartners 
waardoor men een differentiatie zou krijgen in centen. Men is met die oefening nog bezig en wanneer 
het klaar is, zal dit besproken worden op een commissie. 

Wout Schfraet begrijpt dus dat de oude convenantspartners de criteria geen opstellen. 
Niet alleen de oude maar ook de nieuwe partners, namelijk diegenen die de vraag om pertner te worden 
hebben gesteld. 

 
Punten agenda gemeenteraad 
Jan Van Rompuy geeft aan de hand van een ppt (zie bijlage) eenkorte toelichting bij het addendum van de 
samenwerkingsovereenkomst tussen CAW en OCMW met betrekking tot de Welzijnscampus. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
Peter Roes verwijst naar vorige commissie waar beloofd werd in verband met gebruik van niet recupereerbare 
bekers aan IOK te vragen hoe deze moeten verwijderd worden? Hij vraag of hierop al een antwoord is verkregen. 

Er is gisteren een antwoord binnen gekomen. De nodige info zal zeker bezorgd worden.  
 
 
 
 
Van Rompuy Jan 
Commissiesecretaris 


